
Referat af bestyrelsesmøde. Onsdag den 4/10-23 

Til stede: Anni, Rikke, Tina og Vita. 

1. Vita vælges til formand 

2. Gennemgang af beboermødet 

 

Bestyrelses antallet sættes ned til 3 medlemmer. 

Der plantes ml trapperne. Vi kontakter adm om det. 

Tre. Hegn mod stien ved nr 292. 

Vi kontakter adm om at få plantet liguster. Det er der allerede ved blokken 282-292. 

Vi får nye postkasser. 

 

Gæsteværelse. 

Vi får hængt tv op.  

Vi bestiller rengøring til gæsteværelset. 

Vi får vasket sengetæppe, rullemadras og lagenkappe. 

Badeværelse. 

Vi får vasket bademåtten. 

 

Fælleshuset. 

Vi får bestilt rengøring. 

Der er en del mangler, som vi arbejder videre med. 

 

Vi kontakter drift teamet om at få plantet et nyt grantræ. 

Skuret ved bålpladsen skal fjernes. Vi har bedt om et nyt. 

 

 

Jule arrangement. 

Vi tænker “som sidste år”       

Rikke laver invitation. 



Vi tjekker lyskæderne. 

 

Evt. 

Køkken udvalg. Rikke. 

Næste møde. Onsdag den 8/11. Kl 19:00 


